

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

預防流行性感感冒疫苗注射活動

敬啟者：

為加強 貴子弟預防流感的能力及減低併發症的機會，注射預防疫苗是有效的方法，除個別有已知禁忌症的人士外，衛生署建議所有兒童及高危人士應每年接種季節性流感疫苗；醫療團體香港傳染病預防動力(HKPID)將為本校提供流感疫苗接種服務，凡在本校就讀的學童參加衛生署的「疫苗資助計劃」，可獲資助後免費為就讀本校的子女接種流感疫苗。

活動詳情如下：

接種日期：第一次：2022年11月1日（星期二）
第二次：2022年12月6日（星期二）*
（*注意：未足九歲並從未注射過流感疫苗的小童，需於完成第一針後4星期後，注射第二針）

接種時間及地點：於課堂時間內在校園注射(上午)

疫苗種類：

流感疫苗
品種：

費用：

四價流感疫苗
Influvac Tetra(HK-66197)/產地:荷蘭
世界衛生組織(WHO)建議 2022-2023 年度北半球流感疫苗包括以下病毒品種 1. 類甲型/維多利亞/2570/2019(H1N1)pdm-09; 2. 類甲型/達爾文/9/2021(H3N2); 3. 類乙型/奧地利/1359417/2021(乙型/維多利亞世系); 4. 類乙型/布吉/3073/2013(乙型/山形世系)
本校學生獲資助後可免費接種： 家長需一併交回：1. 本通告 2. 衛生署同意書 3. 學生身份證明文件(副本)

請填妥回條於十月十日(星期一)或之前交回校。

此致

貴家長

校長 鄭家鳳 啟

二零二二年十月五日

✂

『流行性感感冒疫苗注射活動 - 回條』

敬覆者：

學生姓名：_____ 班級：_____

本人已閱讀並明白有關流感疫苗注射之內容和注射後可能引起之反應，

同意敝子弟接種四價流感疫苗

敝子弟以前曾注射過流感疫苗，只需接種一劑流感疫苗

敝子弟至今從未注射過流感疫苗，需接種兩劑流感疫苗

不同意敝子弟接受流感疫苗注射。

家長簽署：_____

二零二二年十月____日

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION
MRS. WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No:221003
5th October, 2022

Dear Parents,

Prevention of Influenza Vaccination Campaign

To strengthen the children's protection on preventing the influenza and reduce the chances of complications, injecting the prevention vaccine is effective way. Health Department suggests everyone should get seasonal influenza vaccination. Hong Kong Prevention of Communicable Diseases Center (HKPID) will arrange an outreaching seasonal influenza vaccination activity at our school. Children who join the Department of Health "Vaccination Subsidy Scheme 2022/23", that can provide free influenza vaccination.

Date of Vaccination: **1st Vaccination program: 1st Nov., 2022 (Tuesday)**
 2nd Vaccination program: 6th Dec., 2022 (Tuesday) *

Time & Venue : Injection in campus during class hours

(*For children under 9 years old who have **never received** any seasonal influenza vaccine, it recommended that 2 doses of seasonal influenza vaccine to be delivered with a minimum interval of 4 weeks)

Vaccines:	Influenza Vaccination (Quadrivalent)
Brand:	Influvac Tetra (HK-66197) / Country of Origin: Netherlands
Flu vaccine species:	Recommended composition of influenza virus vaccines for use in the 2022-2023 northern hemisphere influenza season Quadrivalent vaccine includes: - an A/Victoria/2570/2019 (H1N1)pdm09-like virus; - an A/Darwin/9/2021 (H3N2)-like virus; - a B/Austria/1359417/2021 (B/Victoria lineage)-like virus; - a B/Phuket/3073/2013 (B/Yamagata lineage)-like virus.
The school students can be vaccinated free of charge Parents need to return: 1. This notice 2. Consent form for using the vaccination subsidy (by the Department of Health) 3. Copy of Identity Document	

Application details: Participant must fill in the below reply slip and submit to class teacher on or before 10th October, 2022 (Monday)

Yours faithfully,

Cheng Ka Fung

Principal

✂-----

Reply Slip – 2022/23 Seasonal Influenza Vaccination

Student Name: _____ Class: _____

I have read and understood the content of influenza vaccination and possible response after injection,

- I agree my child to get vaccination of Influenza Vaccination (Quadrivalent)
- My child has **had** seasonal influenza vaccination before, need **ONE dose** of the vaccine only
- My child has **never had** seasonal influenza vaccination before, **TWO doses** of the vaccine
- I don't agree my child to get any seasonal influenza vaccine

Parents signed: _____

Date : _____